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Samrådsmøde Æblevej 1, den 13. juni 2023 klokken 17-19 

 

Mødets emne: Samrådsmøde på Æblevej 1 

 

Formål med mødet: Afklaring af nedenstående punkter samt status på nuværende tidspunkt 

 

Tilstedeværende:  

Kristian og Eva Kjærgaard (Stines forældre) 

Solveig Jeppesen (Robins mor)  

Ruth og Henning Christensen (Torbens forældre) 

 

 

1. Velkomst v/Kristian Kjærgård 

Kristian byder velkommen til de fremmødte 

 

 

2. Godkendelse af referat fra den 23. februar 2023 og godkendelse af ihændeværende 

dagsorden 

Referat er godkendt uden yderligere tilføjelser 

 

3. Tilfredshedsundersøgelse 

Der er været meget få respondenter, hvilket gør at undersøgelsen ikke kan regnes for valid. Dog 

tolkes de få besvarelser, som, at der ikke er graverende kritikpunkter. 

 

I forbindelse med forrige undersøgelse var der kritik af rengøringsstandarden i huset. Denne er der 

rettet op på med nyt rengøringsfirma.  

 

4. Flytning 

Borgerne fra H1A flyttede til Æ2 tirsdag og onsdag i sidste uge.  

Alle er landet godt i den nye bolig Nu arbejdes der på at overføre de ny ankomne borgers struktur 

til de nye omgivelser. 

Der går stadig personale på tværs mellem de to afdelinger, da der har været enkelte huller i 

vagtplanen. 

Pårørende oplever, at nyt personale på Æblevej 1 som venlige og imødekommende. Derudover 

oplever ingen af de pårørende, at deres kære har udvist frustration i forbindelse med nyt 

tilkommende personale. 

 

5. Aktiviteter i ferien 

Kristian refererer fra LEVs møde i går den 12. juni. Her blev det oplyst, at Beskæftigelsen gerne må 

holde lukket i tre uger, det kræver dog, at der sættes andre aktiviteter i stedet.  

 

Kristian undersøger den nøjagtige ordlyd i brevet, sådan at alle involverede bliver korrekt informeret. 

Kristian eftersender brevet til Marianne eller Maj-Brit. 

 

LEV har valgt at støtte et musik arrangement på området med 10.000 kroner. Pårørende vil gerne 

være behjælpelig med at løse de praktiske opgaver. Arrangementet afvikles den 18. juli. 

 

Der er udarbejdet endnu en ansøgning som sendes til Ecco Fonden. 
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Det drøftes, om der er andre muligheder for at søge penge til aktiviteter til borgerne til afvikling i 

sommerferien.  

 

Der afvikles koloni for Æblevej 1 i august/september for de borgere, der profiterer heraf. 

Feriestederne er endnu ikke klarlagt. 

 

6. Husets Facebook gruppe 

Der spørges ind til, om gruppen og måden hvorpå gruppen benyttes, skal evalueres. Dette finder 

de fremmødte pårørende ikke grund til, da den fungerer upåklageligt.  

 

7. Sommerarrangement for borgere og pårørende 

De fremmødte pårørende ønsker at afholde et sommerarrangement den 12. august kl. 12.00. Kristian 

finder et egnet sted. Kløver Es forslås. Dato og sted offentliggøres i Facebookgruppen. 

 

8. Punkter til kontaktrådsmøde 

Der er ingen punkter fra samrådet til kontaktrådsmødet. 

 

9. Næste møde 

Tirsdag den 5. september klokken 17-19 

 

 

 

 


